

**Kamer
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1974-1975

20 FEBRUARI 1975.

WETSVOORSTEL

tot aanvulling van de vermeldingen
aangebracht op de identiteitskaart.

(Ingediend door de heer Albert Claes.)

TOELICHTING

DAMES EN HEREN,

Een mensenleven hangt soms af van de snelle tussenkomst van de medische hulpdiensten. Een tijdige bloedtransfusie is dikwijls de enige redding voor veel verkeersslachtoffers en ander zwaar gekwetsten.

Om de medische hulpdiensten in staat te stellen om desnoods onmiddellijk over te gaan tot een bloedtransfusie, is het vereist, dat zij op de hoogte zijn van de bloedgroep en de rhesusfactor van de gekwetste. Aangezien iedere Belg, die ouder is dan vijftien jaar, overeenkomstig artikel 1 van het koninklijk besluit van 26 januari 1967, houder moet zijn van een identiteitskaart, zou de vermelding van de bloedgroep en van de rhesusfactor op deze kaart, reeds een grote steun betekenen voor de hulpdiensten.

Albert CLAES.

WETSVOORSTEL

Artikel 1.

“Op de identiteitskaart, waarvan iedere Belg, die meer dan vijftien jaar oud is, houder moet zijn, wordt de bloedgroep en de rhesusfactor van de houder van de kaart vermeld.

De Koning is belast met de uitvoering van deze bepaling.

Art. 2.

Deze wet treedt in werking zes maanden na haar bekendmaking in het *Belgisch Staatsblad*. »

11 februari 1975.

Albert CLAES,
F. VERBERCKMOES.

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1974-1975

20 FÉVRIER 1975.

PROPOSITION DE LOI

complétant les mentions
figurant sur la carte d'identité.

(Déposée par M. Albert Claes.)

DEVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

Une vie humaine dépend parfois de la rapidité de l'intervention des services de secours médical. Une transfusion sanguine administrée à temps est souvent le seul moyen de sauver de nombreuses victimes de la route ainsi que d'autres blessés graves.

Afin de pouvoir procéder, au besoin, à une transfusion sanguine immédiate, il importe que les services de secours médical connaissent le groupe sanguin et le facteur rhésus du blessé. Étant donné que, conformément à l'article 1 de l'arrêté royal du 26 janvier 1967, tout Belge âgé de plus de quinze ans doit être porteur d'une carte d'identité, la mention sur cette carte du groupe sanguin et du facteur rhésus serait déjà un atout précieux pour les services de secours.

PROPOSITION DE LOI

Article 1.

La carte d'identité, dont tout Belge âgé de plus de quinze ans doit être porteur, mentionnera le groupe sanguin et le facteur rhésus de son titulaire.

Le Roi est chargé de l'exécution de cette disposition.

Art. 2.

La présente loi entrera en vigueur six mois après sa publication au *Moniteur belge*.

11 février 1975.